
 

 

 

 

 

 

Aan:   college van B&W te Hengelo 

Per email: raadsgriffie@hengelo.nl 

Datum:  16 januari 2023 

Betreft:  vraag over niet doorgaan restaurant De Beren 

 

Geacht college, 

 

Op 13 januari jl. is duidelijk geworden dat na Enschede ook in Hengelo restaurant De Beren voorlopig 

niet door gaat. Nu gaan er helaas wel vaker dingen niet door of moeten partijen door 

omstandigheden andere keuzes maken. Hier is begrip voor. Boven het restaurant zouden woningen 

moeten komen. Over de woningen is de Raad netjes geïnformeerd dat het spannend zou worden of 

dit wel doorgang kon vinden. In antwoord op eerdere vragen door onze fractie gesteld bleek het 

helaas niet mogelijk hier subsidiegelden voor aan te wenden. We hopen uiteraard dat voor de 

woningen een oplossing gezocht kan worden zodat ze uiteindelijk alsnog gerealiseerd worden.  

Een ander verhaal heeft de Raad gepresenteerd gekregen over het restaurant op de begane grond: 

“… de contracten zijn getekend en deze ontwikkeling gaat in elk geval door. …”. Nu blijkt dat De 

Beren toch relatief makkelijk uit het project konden stappen. Was het contract nog niet getekend of 

waren er ontbindende voorwaarden? Voor zo een belangrijke plek in de stad vinden we dat de Raad 

hierover geïnformeerd had moeten worden. In dat kader stellen wij de volgende vragen: 

1. Heeft De Beren het contract getekend? 

2. Zo ja, waren er inderdaad ontbindende voorwaarden?  

3. Het bovenstaande in acht genomen, is de Raad onlangs volledig geïnformeerd over deze 

ontwikkeling of is er een andere uitleg?  

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Namens de fractie van GroenLinks, 

 

Nico-Tom Pen 

Fractievertegenwoordiger GroenLinks 
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